
VYHODNOCENÍ DOTAZNÍKU PRO RODIČE DĚTÍ MATEŘSKÉ ŠKOLY 

„Zelený ráj“     2017/2018 

 

 

            Milí rodiče, děkujeme za vyplnění a vrácení tohoto dotazníku - 

anonymně. Kolektiv naší školy je se spoluprácí z vaší strany spokojen, ale rádi 

bychom znali vaše názory, které se vám z nějakého důvodu nemusí vždy dobře 

vyjadřovat “z očí do očí“. Vyplněný dotazník jsme vyhodnotili a touto formou 

vás chceme informovat o jeho výsledcích tak, abyste měli možnost posoudit i 

názory ostatních rodičů. Na některé otázky vám školka odpoví (vyznačeno 

modrou barvou). Moc děkujeme za vaše třeba i nepříjemné připomínky, nad 

kterými se tak můžeme zamyslet. Z 90 rozdaných dotazníků (byla velká 

nemocnost dětí…) se školce vrátilo 51                 

 

Kolektiv zaměstnanců naší školy 

 

odpovědi rodičů budou označeny zelenou barvou 

odpověď, či poznámky školky budou označeny modrou barvou 



 Máte zájem využít nabídku plavání? (10x krytý bazén v Hustopečích 

tentokrát formou zrychleného kurzu od poloviny května do poloviny června 2x 

týdně v úterý a pátek) - jedno dítě 1 800 Kč) 

 

    ano  odpovědělo 37 rodičů   ne   odpovědělo 12 rodičů   

 

jiné odpovědi rodičů: jen na polovinu kurzu vzhledem k uzavření ZŠ…Spíše 

ne, nemáme dobrou zkušenost s lektory v Hustopečích - to platí i pro staršího, ale 

ten to překousne… 

         

odpověď školky: Na předplavecký kurz začne školka jezdit od 16. 5. 2018 

(pátek) a pak pravidelně kaţdé úterý a pátek (kromě svátků,  cena celého kurzu je 

cca 1 800 Kč (ještě upřesníme při jmenovitém zjišťování zájmu) za 10 lekcí 

plavání a dopravu autobusem. Na plavání děti potřebují jen plavky (ne 

kraťasové), ručník, malé pití, nějakou mlsku. Svačinka bude zajištěna ve školce. 

 

 



 Podle vyhlášky o školním stravování má každé dítě dostávat určité množství 

potravin (spotřební koš dítěte předškolního věku - což je vyváženost 

jednotlivých potravin dle předpisu…) - Jak má podle vás postupovat učitelka, 

když vaše dítě odmítá některé potraviny (mléko a mléčné výrobky, ovoce 

zeleninu…)? 

 

odpovědi rodičů: NENUTIT odpovědělo 22 rodičů, NABÍZET – odpověděli 2 

rodiče…,  rada ze strany rodičů – vysvětlovat, jak je to potřebné…,  pobízet ať 

dítě ochutná - 5 rodičů, NENUTIT, ale nenabízet jinou alternativu…, nepřestat 

nabízet…, neřešit - nemáme problém..., 13 rodičů, nenutit a informovat rodiče … 

4 rodiče, direktivně ano…, motivovat dítě…, co můţu dítěti dát na oslavu 

narozenin…? 

 

odpověď školky: Dětem jídlo v ţádném případě nenutíme, snaţíme se co nejvíce 

motivovat a přesvědčovat. S jinou moţností je problém - jak je moţné dopředu 

odhadnout, kolik dětí by chtělo jinou variantu svačinky? (nezapomínejme - má to 

i opačný efekt - některé děti něco nechtějí, další to vidí a pak uţ také nechtějí - je 

to jako lavina). Pokud dítě nechce pomazánku na svačinku - vţdy ji z chleba 



smaţeme dolů podle přání dětí hned, jak ji alespoň trošinku ochutná. V dotazníku 

kaţdého dítěte ze začátku roku máme od rodičů napsáno, co nejí - snaţíme se 

vyhovět, ale také zkoušíme kompromis - ať aspoň trochu ochutná. Divili byste 

se, jak se to v mnoha případech daří. 

Oslava narozenin ve školce je prima věc a dětem se moc líbí…oslavenec si 

sedne na narozeninové křeslo a všichni mu ve třídě zpíváme, pak pokud si přeje 

má „hobla“ a nakonec rozdává mlsotky, kdyţ mu děti jednotlivě popřejí. 

Maminky dávají dětem drobné bonbony, nabalené balíčky s kokinkama, opatky, 

čokoládky. Setkáváme se i s rodiči, jeţ jsou proti sladkostem a tak jsou 

alternativy, které tu velmi rádi vidíme - mísy s ovocem, sušené ovoce, či müsli 

tyčinky. Je pro nás ovšem z hygienického důvodu nepřípustné dětem krájet dorty, 

či jim podávat jakékoliv domácí dobroty - informujeme vţdy všechny rodiče na 

zahajovací schůzce při nástupu dítěte do školky. Dorty a jiné po domácky 

vyrobené zákusky (ani z cukrárny) prosím do školky dětem nenoste - posíláme je 

vţdy zpět domů s vysvětlením důvodu z hlediska hygieny… 

 

 

 



 Máte nápad, jak obohatit jídelníček ve školce? 

 

odpovědi rodičů: více ovoce a zeleniny…, více zeleninové saláty…, tmavé 

pečivo…, za mě je jídelníček pestrý…, nemám připomínek…, nemám nápad, jak 

jej vylepšit…, bio produkty…, všechno jídlo mňam…, přidávat ořechy, sušené 

ovoce…, dávat moţnost na svačiny suché pečivo…, jídelníček je úţasný…,   

např. müsli tyčinka…, jsme spokojeni…, jsme s jídelníčkem spokojeni i naše 

dítě…, lokální, sezónní ovoce a zelenina… 

 

odpověď školky: o „spotřebním koši“ jsem se zmiňovala v předešlé 

odpovědi…je potřeba si uvědomit, ţe celodenní strava dítěte předškolního věku 

je v ceně 30 Kč a to za dvě svačinky a oběd…, ovoce i zeleninu dětem dáváme 

v miskách namíchanou z několika druhů, takţe mají moţnost výběru 

v dostatečném mnoţství, v misce vţdy zbyde a dětem ji ještě poté nabízíme…, u 

okna v kuchyni, ve třídě se pěstuje paţitka, řeřicha - dětem ji krájíme a dávají si 

podle zájmu a chuti…,  Dětí jsme se nedávno ptali, co by chtěli ke svačině, či 

obědu - výsledek je: “vdolky, palačinky, muffiny“ - je jiţ zařazeno v jídelníčku 

našimi šikovnými a flexibilními kuchařkami 



 Víte, že je nutné odhlásit dítě do 8, 00 hodin v případě jeho nepřítomnosti? 

 

ano odpovědělo 50 rodičů       ne 1 rodič 

 

 

  Spolupráce s rodiči je ze strany školky dostatečná? (vstřícnost, ochota, 

pestrost aktivit…) 

 

   ano  odpovědělo 49 rodičů     ne   ţádný rodič 

 

další odpovědi rodičů: mohlo by být i víc, ale chápu, ţe při tak velkém počtu 

dětí to moc nejde… 

 

odpověď školky: neznáme, jaká míra komu vyhovuje, pokud potřebujete 

cokoliv, klidně se ve třídě zeptejte, či si s učitelkou sjednejte schůzku…, naopak 

některým rodičům říkáme několikrát, ţe s nimi potřebujeme mluvit o dítěti a 

zůstávají bez jakéhokoliv zájmu… 

 



 Akcí pořádaných školkou je dost (velmi málo, moc)? 

 

  dostatek  29x                            ano  22x   

                 

další odpovědi rodičů: akcí je dostatek, ke kaţdé příleţitost…, ano, ale můţe 

jich být klidně více…, více setkání s rodiči, ne na kaţdou akci se rodiče kvůli 

vytíţenosti dostanou…, akcí středně…, ano dostatek… 

 

odpověď školky: Pro přehled všech akcí pořádaných školkou pro děti, nebo i 

akcí pro děti a rodiče je k dispozici v psané formě kronika školky (bývá 

vystavena na hlavní chodbě). V elektronické podobě se snaţíme aktualizovat 

(časově velmi náročné) webovky, kde najdete dokumentaci akcí podle ročních 

období (kliknout na obrázek). Ke kaţdé akci je předem vystaven na chodbě 

poutač - nutno sledovat…  

 

 

 

 



    Jaká další akce v rámci MŠ by se vašemu dítěti líbila? 

 

odpovědi rodičů: návštěva policie…, auta…, znovu planety…, další 

divadélka…, výlet do kina…, soutěţe - ráda pomohu…, akce se Šípkovou 

Růţenkou…, muzeum…2x, karneval…2x, besídky ve třídě…, návštěva 

lékaře…, návštěva farmy, včelaře…, angličtina…, dětská diskotéka…, 

keramika…, návštěva divadla…, sportovní aktivity…2x, výlet do ZOO…2x, 

návštěva edukačních center…, kaţdý den něco, myslím, ţe je to jak má být…, 

vycházky do přírody…, více exkurzí…, tanečky…   

 

odpověď školky: Návštěva policie jiţ proběhla, chystáme   exkurzi k hasičům a 

to v úterý 10.4.,  chystáme také vycházku do jeskyně na Turoldu , ovšem jen 

s předškoláky (malé děti se bojí a je to pro ně po všech těch schodech uvnitř 

jeskyně náročné) - s dětmi do přírody chodíme běţně v rámci vycházek - naše 

školka je zaměřena na environmentální výchovu, coţ je hlavní myšlenka našeho 

Školního vzdělávacího plánu. Tanečky ve školce probíhají nejen v rámci 

Korálek, ale také při karnevalu i při běţných denních činnostech při hrách dětí. 

Angličtinu zatím nezařazujeme, neboť naše školka se soustředí na logopedickou 



prevenci, kdy více jak polovina našich dětí má problémy s výslovností. Soutěže 

zařazujeme průběţně do dopoledního programu. Těšíme se na šipkovanou 

v rámci oslav MDD, Kafíčko pro maminky, ještě několik divadélek, i na 

rozloučení s předškoláky… 

 

 

 Jste dostatečně informováni o činnostech dětí v mateřské škole? 

              

           ano  odpovědělo 50 rodičů      ne    odpověděl 1 rodič 

jiné odpovědi rodičů: krátké info při vyzvedávání dítěte, jak se dařilo - jednou 

větou…, chci vědět, co dítě celý den dělalo… 

 

odpověď školky: Informace o činnostech dětí v mateřské škole jsou 

aktualizovány na nástěnkách kaţdé šatny (u vybraného obrázku) - zde můţete 

vyčíst právě probíhající téma a k němu činnosti, které děti během dne měly 

moţnost plnit…snaţíme se dělat vše formou hry a proto se nedivte, ţe vám děti 

často řeknou “Nic jsme nedělaly, jen si hrály…“. Tyto informace mohou slouţit 

rodičům získat přehled a pomoci jim s motivací dítěte k rozhovorům o čase 



stráveném ve školce, či s dětmi doma společně přichystat vhodné doplňky 

k tématu (kníţky, hry…), které by více doplnily nabízené aktivity. Zároveň se 

tímto způsobem můţe rozhodně ještě více prohloubit spolupráce a jednotnost 

školky s rodinou, která je velmi důleţitá.  

 Chtěli bychom připomenout, ţe se můţete kdykoliv a na cokoliv zeptat p. 

učitelek i mimo její přímou práci s dětmi při předem smluvené schůzce. 

 K informování o jednotlivých akcích školy jsou vyvěšeny vţdy alespoň 5 

dní předem viditelné poutače naproti schodišti. K informacím slouţí i školní 

časopis Myšpulín a webovky, které z většiny navštěvujete pod tlačítkem „na co 

se těšíme“ je vyvěšen plakát stejný jako ve školce i s datem. Vţdy na začátku 

měsíce je na webu, na nástěnce i ve vitríně vystaven seznam akcí na daný měsíc i 

s daty tak, jak jste zvyklí z Myšpulína. Výběr termínů jednotlivých akcí se musí 

konzultovat i s jinou organizací (policií, zámkem, knihovnou, jeskyní …) a proto 

se nedají pro vás dříve zveřejňovat. Jiná forma nás zatím nenapadla… 

 

 

 

 



 Volí učitelka ve třídě správný přístup k vašemu dítěti? 

 

           ano  odpovědělo 48 rodičů       ne   ţádný z rodičů 

další odpovědi rodičů: nevím…2x, nemohu posoudit…, ano učitelky jsou 

skvělé, stejně tak celý kolektiv…, učitelky jsou profesionální…, doufám, ţe ano 

od dítěte zpětnou vazbu nemám (nikdy si nestěţovalo) a jinou moţnost jak to 

zhodnotit nemám…  

 

odpověď školky: Jakýkoliv problém co nejdříve řešte s učitelkou popřípadě 

s ředitelkou. Vše se dá řešit i na předem smluvené schůzce, jen je potřeba o 

problému vědět…Pokud nechcete řešit problém ústně - popište ho a vhoďte 

kdykoliv do schránky u schodů na chodbě. 

 

 

 Máte dostatek možností zeptat se na cokoliv, co se týká vašeho dítěte?   

 

      ano   odpovědělo 50 rodičů       ne    ţádný z rodičů 

 



další odpovědi rodičů: Ano, na cokoliv se zeptám, vţdy dostanu odpověď -

učitelky jsou příjemné… 

 

odpověď školky: Pokud jde o běţnou rychlou kaţdodenní komunikaci, zeptejte 

se kdykoliv učitelek. Pro podrobnější záleţitosti vám nabízíme individuální 

konzultace, ale také si můţete s učitelkou popřípadě s ředitelkou předem smluvit 

schůzku … 

 

 

 Zdá  se vám komunikace rodič x učitelka dostatečná?           

 

  ano  odpovědělo 50 rodičů       ne  1 z rodičů 

 

další odpovědi rodičů: bylo by příjemné si moci popovídat, jak proběhl den, ale 

chápu, ţe to při takovém počtu dětí není moţné…, učitelky jsou vstřícné…,  

odpověď školky: obdobné jako v předchozí odpovědi - zeptejte se na cokoliv, 

kdykoliv…  

 



 Je pobyt ve školce pro vaše dítě přínosem? 

 

           ano  odpovědělo 46 rodičů      ne  ţádný z rodičů 

 

další odpovědi rodičů: ano velkým…, ano max…, hodně toho pochytila a 

naučila se… 

 

 Je vaše dítě ve školce spokojené? 
 

  ano   odpovědělo 50 rodičů         ne  ţádný z rodičů 

 

jiné odpovědi rodičů : většinou… 

 

 Jak hodnotíte prostředí školky? 

 

odpovědi rodičů:  příjemné…10x, moc vysoko…, vyhovující…, velmi 

spokojeni…,  pěkné…2x, kladně… 3x, , super…,  velmi pozitivně…, krásné, 

nápaditá výzdoba…, příznivé…, útulné…, ne zcela vyhovující…,  pestré…, 



vzhledem k okolnostem - perfektní…, přizpůsobené podmínkám…,  

vystačující…, hezké - nic nám nechybí…, v rámci moţností…, spokojená…, 

udělalo se maximum, aby se tu dětem líbilo…, vyhovující 2x…, přátelské - 

dobrý kolektiv…, děti jsou spokojené, obdivuji kolik bylo se stěhováním 

práce…, líbí se nám vţdy výzdoba…, ideální lokalita, kdyţ starší vodím na tenis, 

nakoupím, na poštu…, útulné, takţe OK, na zahradu na Habánské se jasně 

těšíme…, igelitové návleky jsou problematické…, velmi studené (chladné) 

chodby…, jste neskutečné, šikovné a kreativní, ţe jste dokázaly z něčeho 

takového udělat takto příjemné prostředí…  

 

 

 Víte o tom, že jeden z bodů ve školním řádu je předávat učitelce dítě do 

třídy…? 

 

    ano  odpovědělo 50 rodičů                  ne  1 rodič  

    

  



 Jaký názor máte na to, že si děti nosí hračky z domova - myslíte, že je to 

vhodné?... 

 

odpovědi rodičů: ano, v menší míře…ano, jen rodiče musí počítat se ztrátou…, 

ano, ale musí se o ni starat…, nevhodné…, nevadí mi to…, nevidím problém…, 

oblíbenou ano, přidá to dítěti na pohodě…, pokud souhlasí učitelka, tak ano…, je 

to dobré…, není to moc vhodné, ale nelze zakazovat…, v MŠ je hraček dost…, 

spíše ne…, předškoláci by uţ neměli nosit…, pokud jde o drobnou hračku, tak mi 

to nevadí…, max jednu hračku a odnaučovat…, vhodné to není, nechci obtěţovat 

učitelku…, mé dítě hračku nepotřebuje, ale pokud mu to pomůţe, tak klidně 

dát…, lépe nenosit, učitelka nemá čas hlídat věci z domu…, pokud to nenarušuje 

řád školy…, neva jedna drobná hračka…, někdy ano, někdy ne…, ano je…8x…, 

pokud je to k tématu, tak je… 

  

odpověď školky:Z pohledu učitelek je nošení hraček spíše nevhodné, protoţe 

není v našich silách hlídat kaţdou malou hračku (některé děti chodí i s malou 

igelitkou, či kufříkem plným drobností, autíček, nebo s legem, které se lehce 

zamíchá se školkovým…). Naše zkušenosti ukazují, ţe si děti většinou se svými 



hračkami ani nehrají a jsou všude po třídě…pak je s pláčem hledají. Ve školce 

máme spoustu velmi vhodných hraček a didaktických pomůcek pečlivě 

vybraných, které děti podporují v různých směrech (rozvoj logického myšlení, 

rozvoj jemné a hrubé motoriky, objevování, experimentování, tvoření…) Zkuste 

doma zváţit…, proti mazlíkům na spaní nemáme vůbec nic…, hledat kaţdou 

maličkost, autíčko není v našich silách při takovém počtu dětí… 

 

 

 Víte, na koho byste se obrátili v případě jakékoliv stížnosti? 

 

 ano    odpovědělo  49 rodičů              ne   2 rodiče 

 

odpovědi rodičů: pokud něco mám, zeptám se učitelky, nikdy jsem nic 

nepotřebovala řešit… 

 

odpověď školky: Ze strany školky není ţádnou překáţkou vyřešit jakýkoliv 

problém - nejprve se obraťte na učitelky ve třídách poté na ředitelku. Pokud se 

vám zdá, ţe se problém těţko řeší „z očí do očí“ máte moţnost vhodit 



připomínku do schránky u schodiště - ta se vybírá kaţdý týden. Vše se dá řešit 

domluvou ke spokojenosti obou stran… 

 

 

 Víte, že je povinný předškolní ročník vyplývající z novely školského zákona 

a předškolákům je vedena evidence docházky v návaznosti na omlouvání 

zameškaných hodin do „omluvného listu“? 

 

    ano  odpovědělo 48 rodičů               ne      ţádný z rodičů 

 

odpověď školky: docházka všech dětí, jeţ navštěvují poslední ročník mateřské 

školy, je zvlášť monitorována a musí být rodiči řádně omluvena do „omluvných 

listů“. Pokud dítě velmi často chybí (vše je stanoveno a zakotveno v dodatku 

Školního řádu), jsou vţdy rodiče ze strany MŠ upozorněni. Při plánované delší 

absenci si rodiče předem podají „Ţádost o uvolnění“. Pokud je absence 

neopodstatněná, řeší se ve spolupráci s OSPOD - stejně, jako to funguje ve 

škole… 

     



 Víte, že naše školka má ještě jednu třídu s názvem „DUHOVÁ“ formou 

odloučeného pracoviště na ZŠ Valtická, která je vhodná pro starší děti? 

 

 ano   odpovědělo 50 rodičů            ne  1  z rodičů         

 

odpověď školky: Na základní škole Valtická je formou odloučeného pracoviště 

ještě jedna třída naší školky. Jsou zde převáţně předškoláci a děti. Mladší děti se 

do této třídy doplňují a to vzhledem k prostředí školy. Tyto děti se stravují ve 

škole, hrají si zde v tělocvičně, vyuţívají školní hřiště s novými herními prvky… 

Po obědě děti odpočívají na lehátkách jako u nás ve školce (cca 30 minut) a poté 

mají připraveny klidové činnosti. Děti z naší Duhovky si uţ hrají na školáky, i 

kdyţ si ještě hrají s hračkami. Pokud má někdo pro své dítě na příští školní rok 

zájem o tuto třídu nahlaste to co nejdříve paní učitelce, nebo ředitelce. Provoz 

třídy na odloučeném pracovišti je od 6:45 do 16:15 hodin.  S Duháčkama se často 

potkáváme nejen na společných akcích školky, ale chodí si za námi hrát (nebo 

my za nimi). O prázdninách a ředitelských volnech v ZŠ navštěvují naši školku. 

Všechny děti s odkladem školní docházky z naší školky tuto třídu navštěvují 

stejně, jako starší děti, jeţ jsou přijaty v rámci zápisu do MŠ (tato situace vychází 



z vnitřní směrnice školy). V letošním školním roce se na konci května přestěhují 

na budovu Svobody 6 z důvodu rekonstrukce ZŠ. Zde bude i pro ně platit provoz 

od 6:30 do 16:30 hodin. Bude zde zároveň zajištěna i celodenní strava. 

V LETOŠNÍM ŠKOLNÍM ROCE BUDE NAŠE MŠ UZAVŘENA 

V MĚSÍCI SRPNU (STEJNĚ JAKO V LOŇSKÉM ROCE) - BUDE TO 

Z DŮVODU STĚHOVÁNÍ ZPĚT NA HABÁNSKOU. Děti obou 

zaměstnaných rodičů mohou v srpnu navštěvovat MŠ „Sluníčko“, tak jak 

bývá zvykem. 

 

 

  Znáte náš školkový časopis Myšpulín - víte, kde ho pořídit? 

 

    ano  odpovědělo 46 rodičů              ne      5 rodičů     

 

ostatní odpovědi rodičů: máme všechny vypracované a zaloţené…   

 

odpověď školky: Časopis vychází od roku 1994, jsou v něm všechny akce 

školky, básničky, úkoly, skládanky, narozeniny dětí a také poděkování pro 



rodiče, odborné články. Stojí 5 Kč a můţete si jej zakoupit vţdy začátkem měsíce 

v kaţdé třídě. Děti společně s rodiči mohou vyrobit Myšpulínův úkol, který se 

pak na konci měsíce losuje. Losování Myšpulína je velmi krásná akce, kdy se 

sejdou děti z celé školky - společně si zpívají písničky, povídá se s dětmi o 

aktuálním dění ve školce a pak se vylosují malé odměny pro šikovné děti, jeţ na 

úkol nezapomněly. 

Starší čísla tohoto časopisu jsou zveřejněna na webu i s galerií úkolů, jeţ děti 

s rodiči plní… 

 

 

 Navštěvujete stránky naší školy ve tvaru www.mshabanska.cz? 

 

ano     odpovědělo 36 rodičů           ne      odpovědělo 12 rodičů  

 

ostatní odpovědi rodičů: ne, často studujeme Myšpulína…, zřídka…3x,  

nepotřebuji na web - vše je v MŠ informace…, ne, stačí nám Info na 

nástěnce…prosím, co nejdříve dávat na webovky aktuální akce a jídelníček… 

 



odpověď školky: webovky slouţí jako prezentace školy pro širokou veřejnost, 

takţe jejich obsah by měl tomuto účelu slouţit - poskytnout základní 

informace… snaţíme se zde umísťovat nejen aktuální dění ve školce, ale i pár 

fotek z běţných činností ve třídách. Pokud máme s dětmi kvalitně pracovat, tak 

je někdy velmi málo prostoru na fotografování a zveřejňování kaţdé 

maličkosti…pro naše rodiče navštěvující kaţdodenně školku se snaţíme fotky 

vystavovat co nejdříve po akci, jeţ právě probíhá a vedeme jiţ několik let 

kroniku, která je k nahlédnutí k dispozici téměř pořád na hlavní chodbě školy 

(některé malé děti necháte jako rodiče v knize listovat a dokonce i vepisovat, či 

čmárat - je to kus naší společné historie a to je potřeba mít na paměti!!!)…pro 

lepší představu fungování školky vám na chodbu přidáme na čas také kroniku, 

jeţ školku provází od jejího začátku - snaţte se prosím na ni dát pozor před dětmi 

- takové téměř šedesátileté vzácnosti ještě nemohou rozumět 

Na webu je také prostor pro dotazy rodičů – ikonka “okénko pro vás“, kde se 

můţete dotazovat, nebo se některé aktuální novinky dovědět…v okénku s ikonou 

„Aktuality“ pokud je rozkliknete najdete “na co se právě těšíme“ - plakátky z 

chodby ve školce. „Plánované akce“ pokud kliknete na jednotlivý obrázek 



(jablko - podzim, vločka – zima, narcisky - jaro, jahody - léto), tak jsou tam 

schovány plánované akce na celý rok. 

„Historie ve fotografiích“ - pokud kliknete na jednotlivé roky, jsou zde 

historické společné fotografie celých tříd od vzniku školky. Ikonka „Nabízíme“ 

skrývá starší vydání Myšpulína, průběh jeho losování i galerie výrobků…, 

v ikoně „O nás“jsou schované fotky úspěchů ve výtvarných soutěţích 

 

 

 Napadá vás cokoliv, co by se dalo dělat u nás ve školce jinak, nebo se dalo 

změnit? 

           

odpovědi rodičů: Nechci, aby se něco dělo jinak…, Jsme spokojeni…, Zatím 

ne!... Myslím si, ţe vše probíhá v pořádku, syn je ve školce spokojený, těší se a já 

sama problém s manţelem taky nemám…, Dítě se do školky těší… Ne - 

absolutní spokojenost…, Ty igelitové návleky jsou trochu problematické…, Ne 

neměnila bych nic…, Jsme se školkou velice spokojeni…, Chodit s dětmi více na 

kopeček, do přírody, ocenili bychom, kdyby děti nedostávaly tak často sladkosti, 

matoucí, ţe info pořádaných akcí bývá často vyvěšeno na různých místech - 



mohou se tak snadno přehlédnout…, Prosím co nejdříve dávat na „webovky“ 

aktuální akce, příp. jídelníček…, Vše OK…, Opakovat akce 2x do roka (někdy se 

nemůţe dítě z důvodu nemoci účastnit)…, Ráno se dítě těší do školky, odpoledne 

se mu nechce domů - vše děláte suprově…, Denní komunikace s rodiči - sdělovat 

úspěchy a neúspěchy v daný den - stačí dvě tři věty - zpětná vazba je 

minimální…, Pochvala pro celý kolektiv… Já osobně jsem spokojena 

s celkovým prostředím i vedením školky. Asi bych neměnila nic…, Nevíme o 

ničem, jsme se školkou velice spokojeni… 

 

 Prostor pro vaše připomínky, stížnosti, nápady, pochvaly 

 

další odpovědi rodičů: rádi bychom věděli, kdy je vhodné přivádět děti do 

školky, jsme spokojeni velice - děkujeme…, děkujeme za skvělou péči…, ve 

školkovém časopise…, doufám, ţe se dodrţí termín přestavby školky a příští rok 

se opustí náhradní prostory. Dle mého názoru by bylo ideální, kdyby děti mohly 

chodit o prázdninách na Habánskou kvůli zahradě a bazénu, ale chápu, ţe to 

nebude reálné, nicméně příští rok bychom náhradní prostory nechtěli…,  



Doufám, ţe se dodrţí termín přestavby školky a příští rok se opustí náhradní 

prostory - další rok v náhradních prostorách bychom nechtěli…, Podle mě děláte 

pro děti první poslední a za to si zaslouţíte velkou pochvalu a to úplně všichni…, 

mé dítě chodí do školky rádo, těší se tam a po příchodu domů mě o všem 

informuje pozitivně a nadšeně a to je myslím ta nej…vizitka a mluví to za vše. 

Velké díky vám…, Malé se ve školce líbí a má radost ze srdečného a laskavého 

přístupu učitelek (obohatila si svůj slovník několika nespisovnými slovy snad i 

od paní učitelky, ale to nepředstavuje aţ takový problém - stejně by se je časem 

naučila a uţ je pomalu přestala pouţívat)…, jsme spokojeni - moc děkujeme…, 

velké poděkování celému kolektivu za péči a vedení našich dětí…, rádi bychom 

jakýmkoliv způsobem přispěli k chodu školky, ale nemáme přehled o aktuálních 

potřebách (materiální pomoc, pomoc při akcích…)…, Uţ se moc těšíme a jsme 

zvědaví na novou školku…, Jsme nadšeni, jak s dětmi pracujete, naše dítě má 

školku moc rádo, těší se na kaţdou akci, chodí ze školky se spoustou nových 

podnětů…, Moţná zváţit procházky při nevhodném počasí…, Myslím si, ţe 

personál MŠ přistupuje k dětem důsledně, s péčí, pílí a odhodláním naše malé 

připravit na další vzdělávání. Za jejich práci jsem vděčná a oceňuji, kolik úsilí do 

toho vynakládají. Děkuji, jsme s vámi rádi… Děkuji za rodinné prostředí, máte 



výborné tvůrčí nápady a různé činnosti, rozvíjíte osobnost dětí, podporujete jejich 

přání…, Jen samá chvála - školka i paní učitelky splňují vše, co má být, aby byly 

děti spokojené a šťastné…, Obrovská pochvala celému vstřícnému kolektivu 

školy, milý přístup nejen k dětem…, Tímto bych chtěla poděkovat celému 

kolektivu učitelek za výchovu, přípravu do ZŠ a zpestření dne. Za krásné dny ve 

školce. Další díky i paním kuchařkám za plný pupík a paním uklízečkám za 

pomoc a milé úsměvy…, Chválím paní kuchařky a také paní učitelky. Pokud je 

můj syn spokojený a to je velmi, tak i já Děkuji…, Rádi bychom viděli naše 

děti, jak ve školce pracují. Moc chválíme paní učitelky a paní asistentku - 

děkujeme…, Jsme moc rádi, ţe mé dítě je v Zeleném ráji“…, Děkujeme za 

skvělou péči…, Jsme spokojeni celkově…, Mohla by se zavést výuka 

angličtiny…, Pochvala paním učitelkám za pěkný přístup k dětem…, Stíţnosti 

ţádné, ale pochvala patří vám všem, kdo se o děti staráte od kuchařek, uklízeček 

po všechny paní učitelky…, Jsme velice spokojeni - děkujeme…, Dcera chodí do 

školky ráda a je vidět, ţe se toho hodně naučí…, Chválím přístup k dětem a řadu 

akcí…, chybí mi více fotografií a jejich kvalita na webových stránkách…, Moc 

děkujeme celému kolektivu MŠ, oceňujeme hezký přístup všech zaměstnanců k 

dětem, dále pestrost aktivit, vyrábění, velké tvůrčí nasazení. Program i prostředí 



školky je pro děti moc fajn. Opravdu děkujeme…, Já chci moc poděkovat, kaţdý 

rok měla dcera jinou paní učitelku, jsem moc ráda, ţe je zvyklá na různé 

přístupy, nemá problém se přizpůsobit. Všechny paní učitelky jsou vstřícné a 

jsem moc ráda, ţe se kolektiv podílel na výchově a vzdělání mé dcery na tuto MŠ 

nezapomeneme. Byl to krásný čas… 

 

K odpovědi “do kdy mají děti chodit do školky“: Ráno si děti mohou uţívat 

spontánní hry, které jsou velmi důleţité k rozvoji jejich osobnosti převáţně 

v oblasti sociálních vztahů. Do těchto her se lehce vkládají méně i více náročné 

činnosti k danému tématu, které jsou různorodé a děti si mohou mezi nimi 

vybrat, co je zaujme - kaţdá z nich dítěti skládá určité souvislosti vybraného 

tématu (téma si děti vybírají samy - piktogramy na nástěnkách v šatnách, učitelka 

k němu plánuje vhodné činnosti v souladu se školním vzdělávacím programem - 

děti téma doplňují i vlastními pomůckami, nápady, znalostmi…). Pokud dítě 

přichází do školky později, neţ do 8. hodiny rozhodně přichází o některé 

činnosti, spontánní hru… stěhování na Habánskou: Taky se moc těšíme do 

nových prostor zpět do naší školičky…zatím se staví - někdy pomaleji, někdy 

rychleji, ale rozhodně se to rýsuje…Stavba dle našich informací probíhá dle 



plánu a měla by se předávat koncem srpna i s novou „Ţlutou“ třídou 

s vybavením, hračkami, pomůckami (vše je jiţ vybrané a čeká na objednání), a 

novými herními prvky na zahradu. V letošním roce tedy bude naše školka 

uzavřena v měsíci srpnu, kvůli stěhování zpět na Habánskou (děti obou 

zaměstnaných rodičů mohou chodit v tu dobu na základě přihlášky na MŠ 

„Sluníčko“). Všichni budeme společně doufat, ţe se vše stihne, tak jak má - 

podle termínu předání. Pokud budete chtít se stěhováním pomoct (jako loni v létě 

- také zásluhou vás jsme to tak hladce zvládli), budeme vítat kaţdou ruku navíc, 

můţete se nahlásit v jednotlivých třídách hned, jak budeme vědět bliţší termín 

stěhovačky koncem školního roku - dáme vám vědět hnedle, jak to bude moţné. 

Nebojte hlavní stěhovači budou zajištěni i s dopravou… 

  

Celý kolektiv naší školky děkuje za vyjádření do dotazníků. Vždy nás 

zajímá váš názor, a pokud se dozvíme nějaké podněty, snažíme se na ně 

nějak reagovat (zařadit žádané akce, více vás informovat, vysvětlit situaci i 

z naší strany…). Děkujeme také za slova chvály, kterými nikdy nešetříte a 

chtěli bychom vás jako rodiče pochválit za spolupráci, která není běžná na 

všech školách. My se opravdu můžeme pochlubit  tím, že si velkou měrou 



věcí všímáte, vnímáte atmosféru školky a sami od sebe pomáháte - počínaje 

finančním přispěním na autobus, zakoupením brček, náplastí, pastelek, 

nůžek, barev, tužek, dodáváním výtvarného materiálu, který průběžně 

zpracováváme na výzdobu školy, čí na výtvarná dílka do soutěží (kartony, 

barevné papíry, kreslící papíry, krepáky, zbytky látek, vlny…). Za takovou 

spolupráci vám RODIČŮM patří velké a oprávněné poděkování.  

Celému kolektivu naší školky vaše povzbuzení velmi pomáhá při další 

práci, která je vždy zodpovědná, cílevědomá a hlavně společná. Máme zde 

vytvořen velmi silný a stmelený tým s velkým nasazením a obrovským 

kusem tvůrčí aktivity snad z každé oblasti. Slova chvály si zaslouží nejen 

vždy ochotné paní uklizečky kuchařky, paní ekonomka, ale také paní 

asistentky a učitelky, kterým jde vždy o společnou věc: o spokojenost a 

šťastně zářící očka dětí. Super nápady, pracovitost, spolehlivost, vzájemné 

naslouchání, všímavost, kreativita a hlavně obrovská píle v žádném případě 

v našem kolektivu nechybí a tak i za mě: „ Všem zaměstnancům mnohokrát 

děkuji za to, že jsme se tak sešli a jdeme ruku v ruce společnou cestou…“                                                              

          

              Renáta Březinová 


